

NY 幼獅交響樂團

2018 年日本・台灣 12 日之旅

現代假期 COTS TRAVEL



6/29 day1 原居地-台灣 Hometown-Taiwan

Depart from New York enroute to Taipei, start 12days Taiwan and Japan tour.

由紐約飛往台灣，開啟 12 日台灣・日本之旅

6/30 day2 台灣 Taiwan

Arrive at Taipei, meet tour guide at airport and transfer to "YONG HE SOY MILK" for breakfast, (limit to same flight customer) start city tour- National Revolutionary Martyrs' Shrine, National Palace Museum, President office hall, Chiang Kai Shek Memorial Hall, Lung Shan Temple, 101Building, dinner at 101 building.

抵達台灣，與當地導遊匯合後將前往“永和豆漿”品嚐特色早餐，（僅限當天隨團抵達客人），早餐後台北市區觀光- 忠烈祠，故宮博物院，總統府車遊，中正紀念堂，龍山寺，最後參觀101大樓，大樓觀景台門票自理。晚餐於101大樓，客人自理。（B, L）

7/1 day3 台北觀光 Taipei city tour

Whole day Taipei city tour- Ximending, Sanxia Old Street, Ceramics Old Street, Jiufen old street, Pingxi Skylatern, Yeliu, KeelungMiaoKou, lunch at Keelung Miao Kou

全日台北觀光- 西門町，三峽老街，鶯歌捏陶，九分老街，平溪天燈，野柳，基隆廟口，午餐於基隆廟口台式小吃，客人自理。（B, D）

7/2 day 台北演出 Taipei concert

Full day practice/rehearsal and prepare for tonight' s concert

全日準備晚上的演出 (B, L, D 以便當為主)

7/3 day5 台灣-東京 Taipei-Tokyo

Depart from Taiwan to Tokyo, upon arrive at Tokyo, transfer to hotel , rest of the day is leisure. Itineraries maybe change due to air flight schedule or weather condition

台灣飛往東京, 抵達后自由活動, 本日行程可能會因為航班時間和天氣情況作一定修改。(B)

7/4 day6 東京市區觀光 Tokyo city tour

Tokyo city tour- Kannon Temple, Meiji Shrine, Imperial Palace, Tsukiji Market, Shijuku Gyoen, Samurai Museum, Tokyo National Museum. Lunch at Tsukiji Market

全日東京觀光-淺草觀音寺, 明治神宮, 皇居, 築地市場, 新宿御苑, 武士博物館及國立博物館, 午餐於築地市場自理。(B, D)

7/5 day7 橫濱演出 Yokohama concert

Full day practice/rehearsal and prepare for tonight' s concert

全日準備晚上的演出 (B, L, D 以便當為主)

7/6 day8 橫濱-鎌倉大佛-小田原城 Yokohama-Kamakura Great Buddha- Odawara castle

Yokohama city tour- city tour bring us to Yokohama Chinatown, the largest Chinatown in Japan, continue to Kamakura, visit Kamakura Great Buddha, Wakamiya Street, Komachi Dori, Hase Temple, afterward, proceed to Atami, go to Odawara Castle

遊覽橫濱市區, 橫濱中華街是日本最大的唐人街. 繼續前往日本第一古都鎌倉, 遊覽鎌倉大佛, 鶴崗八幡宮, 若宮大路, 小町通, 長谷寺. 接著遊覽小田原城。(B, L, D)

7/7 day9 熱海-箱根盧之湖-忍野八海 Atami-Hakone Lake Ashi-OshinoHakkai

Depart for Hakone National Park, take Hakone sightseeing, visit lake Ashi, then go to OshinoHakkai.

早餐後前往箱根國家公園參觀, 欣賞當地傳統工藝, 箱根盧之湖, 參觀著名的大自然景點忍野八海。

(B, L, D)

7/8 day10 日光-鬼怒川溫泉 Nikko-Kinugawa Onsen

Proceed to Nikko, upon arrive Kinugawa, enjoy Kinugawa Onsen, is good for beautiful skin, eliminate fatigue, relieve pains and health enhancement.

抵達日光後前往鬼怒川溫泉，鬼怒川溫泉有美肌，消除疲勞，止痛及增進健康的功效。(B, L, D)

7/9 day11 鬼怒川-日光-東京 Kinugawa- Nikko - Tokyo

Proceed to Edo Wonderland, the old architectures and towns including the village of ninja and samurai residence are recreated with reality, making the visitors feel that they have travel back to the Edo period. Head to Nikko, visit the most famous shrine of the world Heritages-Toshogu shrine. Lake Chuzenji, Kegon Falls, Return to Tokyo.

參觀日光江戶村，真實再現了忍者之里及武家房屋當時的街道，彷彿穿越到江戶時代。參觀日光東照宮，供奉著德川家康的神社“日光東照宮”是世界遺產之一，已被指定為日本國寶及重要文化財產。順道遊覽中禪寺湖，華嚴瀑布，參觀後前往東京 (B, L, D)

7/10 day12 東京-原居地（台北轉機）Tokyo-Hometown

\$3850, 團費以每人計算，雙人房為準則，單人房加價 \$650

Price \$3850 per person in double occupancy, single supplement fee is \$650

Tour fare includes: Airfare and tax for New York/Taipei/Tokyo flights, ground transportation and travel insurance, hotel accommodation, meals as specified in the itinerary, professional bilingual tour guide.

包括：紐約/台北/日本 往返機票及稅金，旅遊期間巴士交通，旅遊平安保險，豪華酒店住宿及註明之餐飲。專業中英文導遊。

Tour fare does not include: All personal spending, meals that are not specified in the itinerary, gratuity for driver/tour guide, (suggested Rate: \$12 per person per day)

團費不包括：一切個人性質費用，部分餐飲，司機導遊小費（建議小費：每人每天 12 美元）

COTS TRAVEL RESERVES THE RIGHT TO ADJUST THE TOUR OR HOTEL ARRANGEMENT WITHOUT PRIOR NOTICE.

本公司保留臨時調整行程或更改酒店之權利